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Protokół Nr VI/2005 z dnia 27 lipca 2005 roku

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara.

Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi odpowiednie quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zbigniewa Gładkiego.

Głosowanie

12 głosów – za

Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad?

Pan Burmistrz

- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały dotyczącej wywozu nieczystości ciekłych ze zbiorników będących własnością gminy oraz druga
uchwała w sprawie prognozy taryf za dostarczanie wody, odprowadzanie ścieków z urządzeń sieci komunalnej w gminie Sędziszów na lata 2005 – 2030.

Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad proponowanych przez Burmistrza projektów uchwał jako punkty 7 i 8.

Głosowanie

13 głosów – za

Porządek obrad z poprawkami

Głosowanie

13 głosów – za

Ad. 2

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Głosowanie

13 głosów – za

Ad. 3

Pan Burmistrz

- przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji ( w załączeniu do protokołu).

Poinformował iż gmina Sędziszów, jako jedyna z powiatu jędrzejowskiego została sklasyfikowana w rankingu samorządów, przygotowanym przez dziennik
„Rzeczpospolita”. Sędziszów zajął 86 miejsce w kategorii miast i gmin miejsko – wiejskich. Wytypowanych było 400 samorządów  w tym 180 miast i gmin         
miejsko – wiejskich , które najlepiej zarządzały swoimi finansami w latach            2001 – 2004 i jednocześnie najwięcej inwestowały. W kategorii gmin miejskich i
miejsko – wiejskich w drugim etapie sklasyfikowano 100 samorządów, gmina Sędziszów zajęła 86 miejsce. Z gmin województwa świętokrzyskiego Sędziszów
wyprzedziły tylko Pińczów, Suchedniów, Końskie i Sandomierz.

Ad. 4

Radny J.Wiencek

- zapytał co dalej dzieje się z wydobywającym amoniakiem?

- ponownie zgłosił brak oświetlenia przy bl. 4 i 5 na Skarpie.

Radny T.Styczeń

- zgłosił doziarnienie tłuczniem drogi Krzcięcice – Piołunka,

- zgłosił wycinkę krzaków przy drodze do Potoka.

Radny Z.Konieczny

- poprosił o interwencję w Powiecie aby rów przy nowo asfaltowanej drodze był zrobiony po obu stronach a nie tylko od strony północnej, jest to ok. 300mb.

Radny W.Tabor

- doziarnić drogę w stronę Sielca,
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- k/Tabora w Gniewięcinie jest dzikie wyrobisko zarasta, ludzie wysypują śmieci, prośba o uporządkowanie terenu,

- wykonać pobocza przy drodze powiatowej Klimontów , Gniewięcin.

Radny M. Żelezik

- poprosił o rozważenie możliwości zamontowania 1 – 2 lamp oświetleniowych w Białowieży w stronę p. Majchrzyk, jest tam kilka domków letniskowych, zdarzają
się kradzieże.

Radny M.Gliwiński

- został zrobiony parking na Skarpie, poprosił o ustawienie znaków o zakazie zatrzymywania się na uliczkach.

Radny Z.Gładki

- ponowił interpelację o uzupełnienie tłuczniem drogi Pawłowice – Kozendrów, pomimo kilkakrotnego zgłaszania nic nie zostało zrobione,

- na mojej posesji wywróciło się drzewo i uszkodziło garaż, zwracałem się do Agencji w Rzeszowie o wycinkę drzew gdyż zagrażają budynkowi mieszkalnemu,
Konserwator zabytków był przeciwny wycince, wg niego mój dom nie powinien się tam znajdować, proszę o wystąpienie w tej sprawie z Urzędu.

Radny Z.Adamski

- ul. Rzeczna nadal nie ma tabliczki z nazwą, od ubiegłego roku nie dowieziono tłucznia,

- przy ul. Sportowej właściciel stacji diagnostycznej robi ogrodzenie zasypał asfalt, rozważyć możliwość położenia chodnika,

- ul. Bąkowska proszę o chodnik od mostu, po wykopach za złomem nie ma którędy przejść,

- ul. Kielecka nie ma tablicy z nazwą, droga w bardzo złym stanie,

- Sosnowiec dowieźć tłucznia na przystanek aby autobus mógł nawracać,

- ul. Polna k/chodnika wyrównać pobocze,

- ul. Bąkowska usunąć zarośla wzdłuż drogi od strony stadionu.

- na parkingu w rynku brak pasów, samochody stają w różne strony i jest bałagan,

- zgłosił malowanie i wymianę rynien w budynku biblioteki w Rynku.

Ad. 5

Pani Skarbnik

- Rada Miejska uchwałą z dnia 14 czerwca 2005 roku upoważniła Burmistrza do powołania Komisji Przetargowej  do przeprowadzenia przetargu na wybór banku do
obsługi budżetu gminy Sędziszów. Wpłynęły 3 oferty Banków, które otrzymały następującą ilość punktów:

1.      BPH Jędrzejów – 102,49

2.      BS Sędziszów  - 71,04

3.      BS Wodzisław – 53,00

Komisja proponuje wybór Banku, którego oferta uzyskała najwyższą ilość punktów                           

tj. BPH Oddział Jędrzejów, potwierdza to analiza finansowa za 1 miesiąc i za półrocze.

Przedstawiła przygotowaną analizę.

Pan Burmistrz

- do przeprowadzenia procedury przetargowej zobowiązuje nas ustawa o zamówieniach publicznych art.134.

Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie propozycję Komisji Przetargowej o  wyborze Banku BPH Oddział Jędrzejów.

Głosowanie

13 głosów – za

Pani Skarbnik

- odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru banku do wykonywania bankowej obsługi budżetu gminy Sędziszów.

Głosowanie
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13 głosów – za                          uchwała Nr VI/59/2005

Ad. 6

Pani Skarbnik

- przedstawiła projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2005:

1)     została kwota 8.500zł na wynagrodzeniu bezosobowym i proponujemy przenieść te środki na drogi,

     głosowanie

     13 głosów – za               uchwała Nr VI/60/2005

2)     w sprawie przeniesienia środków w dziale „Transport i łączność” z ŧ 6298 na   ŧ 6339 w kwocie 35.980zł i z ŧ 6339 na ŧ 4270 kwotę 1.980zł.

     głosowanie

     13 głosów – za                uchwała Nr VI/61/2005

3)     w sprawie przeniesienia środków w dziale „Oświata i wychowanie” z ŧ 4170 na ŧ 4270 kwoty 1.800zł, na malowanie trzonu kuchennego w Przedszkolu, nie
zgłosił się nikt do wykonania prac na zlecenie, będzie wykonywać firma i dlatego zmiana ŧ.

      Głosowanie

      13 głosów – za                uchwała Nr VI/62/2005

Ad. 7

Pan K.Chmaruk

- przedstawił prognozę stawek opłat za wodę i ścieki zgodnie z wykonaną analizą finansową dla gmin: Sędziszów , Jędrzejów, Wodzisław i Słupia Jędrzejowska.
Wstępne studium nie było pełne ale Narodowy Fundusz zgodził się, że wykonamy tylko analizę kosztów po wykonaniu inwestycji. Pozytywna opinia Rady Miejskiej
o prognozie stawek pozwala na rozpoczęcie pełnej procedury ubiegania się o środki pomocowe z Funduszu Spójności a następnie realizację zadania p.n. „Ochrona
Górnego Zbiornika Wód Podziemnych na terenie gmin: Sędziszów, Wodzisław, Jędrzejów, Słupia Jędrzejowska”.

Pan Burmistrz

- zasada, która obowiązuje tzn. że za zanieczyszczenia się płaci, jesteśmy zobowiązani policzyć wszystkie koszty, na dziś nie ujmujemy kosztów amortyzacji aby
nie podwyższać cen za wodę i ścieki. Analiza ekonomiczna Przyszłych  inwestycji            z Funduszy Strukturalnych czy Spójności musi zawierać wszystkie koszty,
amortyzacja wtedy jest przeznaczana na odnowę majątku. Stratą byłoby abyśmy nie skorzystali z tej pomocy, po roku 2015 będzie to zadanie własne gmin i nie
dostaniemy już dofinansowania. Decyzja musi być podjęta w formie uchwały bo NFOŚ obawia się, że dojdzie do pewnego etapu i Rada się wycofa, uchwała jest
zobowiązaniem że się nie wycofamy.

Pan K.Chmaruk

- odczytał projekt uchwały w sprawie prognozy taryf za dostarczanie wody, odprowadzanie ścieków z urządzeń sieci komunalnej w gminie Sędziszów na lata 2005
– 2030.

Głosowanie

11 głosów – za

2 głosy – wstrzymujące się                    uchwała Nr VI/63/2005

Ad. 8

Pan Burmistrz

- przedstawił projekt uchwały w sprawie sposobu ustalania opłaty za opróżnianie z nieczystości ciekłych zbiorników bezodpływowych stanowiących własność
gminy Sędziszów.

Głosowanie

13 głosów – za                                       uchwała Nr VI/64/2005

Ad. 9

Pan Burmistrz

Udzielił odpowiedzi na interpelacje dla:

Radny J. Wiencek                                                                                                              – sprawa z amoniakiem szybko została załatwiona , okazało się że była to
woda amoniakalna, KOT – BIS wypompował i została zneutralizowana,

- lampa przy bl. Nr 5 świeci, przy bl. Nr 4 został uszkodzony kabel,

Radny T.Styczeń
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-         doziarnienie drogi Krzcięcice – Piołunka zgłosimy,

-         wycinkę krzaków przy drogach powiatowych zgłosimy, pierwotnie wycięliśmy wszystkie pobocza ale nie możemy robić za nich,

Radny Z.Konieczny

-         wykonanie rowu po obu stronach drogi w Podsadku zgłosiliśmy, odpowiedziano iż zrobią tyle na ile wystarczy pieniędzy.

Radny W.Tabor

-         na drogę w stronę Sielca postaramy się dowieźć przynajmniej 1 zestaw.

Radny M.Żelezik

-         sprawę oświetlenia w Białowieży musimy rozeznać.

Radny M.Gliwiński

-         znaki o zakazie parkowania na uliczkach osiedlowych będą ustawione.

Radny Z.Gładki

-         rozeznamy możliwość utwardzenia drogi Pawłowice – Kozendrów,

-         wystąpimy z pismem o wycinkę drzew do Agencji.

Radny Z.Adamski

-         tabliczka z nazwą ulicy zostanie zamontowana,

-         ul. Rzeczna była utwardzana szlaką, położenie tłucznia nie zda egzaminu,

-         interweniowaliśmy w sprawie ogrodzenia przy ul. Sportowej będzie zostawione miejsce na chodnik,

-         ul. Kielecka znak był już oprawiony teraz ktoś wyrzucił,

-         zarośla przy ul. Bąkowskiej wykosimy,

-         pasy na parkingu w Rynku zaplanujemy na 2006 rok,

-         malowanie biblioteki w Rynku jest planowane, zakupimy farbę,

-         na dziś SEFAKO nie zrobi nowych przystanków, p. Skiba rozezna może gdzieś jest niepotrzebny to przeniesiemy

Radny Z.Gładki

-         chodziło nam o to aby dzieci nie przechodziły do autobusu przez tory, a przystanek na Zagajach tak ustawiono, że nadal przechodzą, proponuję ustawić w
innym miejscu.

Ad. 10

Pani A.Skiba

- wpłynęło pismo ze Stowarzyszenia Na Rzecz Rozwoju wsi Sosnowiec z prośbą o utworzenie oddziału przedszkolnego dla dzieci 3 – 5 letnich i rozszerzenie stopnia
organizacyjnego szkoły o kl. IV – VI. Ustawa o systemie oświaty mówi, że zgoda jest wydawana w formie decyzji administracyjnej Burmistrza, jednak przedszkole
jest zadaniem własnym gminy . Chcą rozpocząć działalność w tym roku ale w budżecie nie mamy pieniędzy. Wniosek o rozszerzenie działalności szkoły powinien
być złożony do 30 września roku poprzedzającego rozpoczęcie działalności, ponadto powinien zawierać następujące załączniki:

-         aktualny odpis z KRS

-         akt założycielski

-         Statut po zmianach wykaz uczniów i nauczycieli

-         Opinię SANEPID i PSP

-         Pozytywną opinię Kuratora

Prosimy Radę o opinię w tej sprawie.

Radny J.Wiencek

- zapytał ile dzieci jest chętnych do przedszkola?

Radny M.Gliwiński

-         dążymy do oszczędności w oświacie, mamy duże przedszkole to po co tworzyć nowe.
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Pan Burmistrz

-         dotyczy to tworzenia czegoś nowego i dlatego jest potrzebna opinia Rady.

Radny Z.Adamski

-         odpisać na pismo, że dyrektor nie dopełnił warunków nie dostarczając wymaganych dokumentów.

Pan Burmistrz

-         jeśli chodzi o szkołę będzie opinia negatywna, chodzi mi o opinię w sprawie przedszkola.

Pan Przewodniczący

-         wg mnie na dziś opinia negatywna, temat skierować na Komisję Oświaty.

Pan Wiceprzewodniczący

-         czy z punktu prawnego jesteśmy zobowiązani finansować przedszkole i czy pozwolić utworzyć?

Pan Burmistrz

-         jeśli utworzymy to mamy obowiązek finansować. Czy możemy odpowiedzieć, że w tym roku nie mamy środków i nie będziemy finansować?

Pani A. Skiba

-         jeśli nie będzie zgody nie mogą utworzyć publicznego, mogą zrobić prywatne.

Pan Burmistrz

- gdy będą dzieci , zostaną spełnione warunki wniosku i będzie pozytywna opinia Kuratora nie mogę nie wyrazić zgody na rozszerzenie szkoły o kl. IV – VI, wtedy
dostaną dotację przypadającą na ucznia. To czy będzie przedszkole to jest decyzja Rady, jeśli będzie zgoda musimy finansować.

Pan Wiceprzewodniczący

- proszę odpowiedzieć na moje pytanie na piśmie dotyczące przedszkola publicznego.

Radca Prawny

- z art. 80 ustawy o systemie oświaty wynika obowiązek przekazywania dotacji na każdego ucznia w wys. równej wydatkom bieżącym przewidzianym na 1 ucznia
w przedszkolach publicznych prowadzonych przez gminę, z tym że dla niepełnosprawnego w wys. nie niższej niż kwota przewidziana na 1 ucznia
niepełnosprawnego przedszkola i oddziału przedszkolnego w części oświatowej subwencji ogólnej otrzymywanej przez jednostki samorządu terytorialnego.
Sprawę dotacji dla przedszkola niepublicznego reguluje art. 90 ust.2b ustawy o systemie oświaty. Wyrażenie zgody na utworzenie przedszkola publicznego lub
zarejestrowanie przedszkola niepublicznego powoduje konieczność przekazywania dotacji.

Pan Przewodniczący

-poddał pod głosowanie wniosek Stowarzyszenia o utworzeniu oddziału przedszkolnego i rozszerzeniu działalności szkoły o kl. IV – VI.

Głosowanie

0 głosów – za

10 głosów – przeciw

3 głosy – wstrzymujące się

Rada w głosowaniu podjęła decyzję negatywną w sprawie wniosku złożonego przez Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Wsi Sosnowiec.

Pan Burmistrz

- TV regionalna zwróciła się z ofertą nagrania 12 minutowego filmu o gminie, mamy zdecydować co chcemy pokazać, wynegocjowaliśmy cenę 4000zł. Podpisano
już umowy z 50 gminami. Do Końca sierpnia chcą mieć podpisaną umowę, moja propozycja aby wyrazić zgodę.

Pan Wiceprzewodniczący

- proponuję zastanowić się na Komisjach co chcemy pokazać.

Pan Burmistrz

- myślę, że możemy pokazać zakłady, inwestycje, zabytki i miejsca szczególne.

Pan Z.Sobota

- podziękował za utwardzenie placu przy kaplicy w Borszowicach. Będziemy obchodzić 25 – lecie wybudowania Kaplicy chcielibyśmy wykonać pewne prace
porządkowe . Jest jedno gospodarstwo , którego nie można zmusić do zrobienia porządków, proszę o wystąpienie z Urzędu – zameldowany tam jest Zbigniew
Rokicki,
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- sprawa kamieńca, powstaje tam dzikie wysypisko śmieci prosimy wyrównać ten plac i przeznaczyć na boisko dla dzieci.

Radny W.Tabor

- czy gmina ma kompetencje do zabezpieczenia budynku, który grozi zawaleniem?

Pan Burmistrz

- proszę wystąpić do Nadzoru Budowlanego o wydanie decyzji o rozbiórce.

Pan K.Chmaruk

- odbył się przetarg na opracowania Planu Zagospodarowania Przestrzennego, specyfikacje wzięło 19 firm, do przetargu przystąpiła 1. Wygrał Instytut Rozwoju
Miasta Krakowa za kwotę brutto 328.180zł.

Pan Burmistrz

- jest to najważniejsza sprawa dla gminy , proszę o sugestie i zgłaszanie wniosków do Planu.

Radny Z.Gładki

-         wnioskuję o zaplanowanie boiska dla młodzieży na gruncie Agencji a obok zbiornik retencyjny,

-         zgłosił prośbę o uzupełnienie tłuczniem dróg na Zagaje i w stronę Deszna.

Radny Z.Adamski

- proponuję ująć w Planie drogę Marianowską od drugiej strony dojazd do hydroforni.

Ad. 11

Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie.

                                           Na tym protokół zakończono
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